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Profile sheet for researchers for registration to „Forschung vernetzt“, June 22, 2022
Steckbrief für Wissenschaftler*innen zur Anmeldung bei „Forschung vernetzt“ am 22. Juni 2022

	Name, first name 
Name, Vorname
	

	Scientific discipline
Fachdisziplin
	

	Email (official dienstl.)
	

	Telephone (official)
Telefonnummer (dienstl.)
	

	Website
	

	Fields of interest (general)
Thematische Interessen (generell)
	

	If you are open to project cooperation in general: What can you offer to interested parties from other disciplines?
Wenn Sie allgemein offen sind für Projektkooperationen: Was können Sie für Interessent*innen aus anderen Disziplinen anbieten?
	

	You would like to present your own idea in a pitch talk (5 min.) at "Forschung vernetzt":
Sie möchten bei „Forschung vernetzt“ - eine eigene Idee per Pitch Talk (5 min.) vorstellen:

Thematic interests for which you are looking for cooperation partners
Thematische Interessen, für die Sie Kooperationspartner*innen suchen
	Yes Ja ☐
	 No Nein ☐

	
	

	If yes, to which session should the pitch be assigned to?
Wenn ja, welcher Session soll der Pitch zugeordnet werden?
	big data (I) ☐
	 open-topic (II) ☐

	Child care needed Kinderbetreuung benötigt 
	Yes Ja ☐
	 No Nein ☐



If you would like to participate in "Forschung vernetzt", please send this profile sheet to forschung-vernetzt@uni-greifswald.de by 7th June 2022. We will provide a list of all participants in the run-up to the event.
Wenn Sie an „Forschung vernetzt“ teilnehmen möchten, senden Sie diesen Steckbrief bitte bis zum 7.Juni 2022 an forschung-vernetzt@uni-greifswald.de . Wir werden im Vorfeld der Veranstaltung eine Liste aller Teilnehmenden zur Verfügung stellen.
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